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Therapeutische zwembaden  -  Sluitingen

Dominiek Savio in Gits is een multidisciplinair centrum waar personen met een beperking 
terechtkunnen op het vlak van onderwijs en wonen.

Op hun domein in Gits is er een therapeutisch zwembad. Hier komen vooral mensen met 
een fysieke beperking zwemmen en zo dient het zwembad onder meer ook om kinderen 
met specifieke aandoeningen te behandelen. Door gebruik van het zwembad kan hun 
motoriek aangescherpt worden en kunnen de gewrichten ook losser en beweeglijker 
gemaakt worden. De temperatuur van het zwembad ligt zo’n drie graden hoger dan bij een 
gewoon zwembad. Er is dan ook een enorme kostprijs verbonden aan het warm houden 
van het water. De gasfactuur is helaas onbetaalbaar geworden, wat ertoe heeft geleid dat 
de beslissing werd genomen om het zwembad tijdelijk te sluiten.

Hoe langer het zwembad echter dicht blijft, hoe moeilijker het ook zal worden voor de 
gebruikers om de opgelopen therapieachterstand in te halen.

De minister ging zelf al langs bij Dominiek Savio, waarbij ook aan haar de bezorgdheden 
van de stijgende energiefactuur werden overgemaakt. Ze gaf aan dit zeker mee te nemen 
naar Brussel.

1. Hoeveel therapeutische zwembaden zijn er in Vlaanderen?

2. Zijn er nog therapeutische zwembaden/therapieën die noodgedwongen gesloten 
moesten worden vanwege de energiekosten?

3. Welke gevolgen brengen deze tijdelijke stopzettingen met zich mee voor de 
betrokkenen? Is er budget gereserveerd om dit op te vangen?

4. In de Septemberverklaring werd aangekondigd dat er 200 miljoen euro komt om de 
energiefacturen van scholen, zorginstellingen en andere publieke instellingen 
betaalbaar te houden. 

Zijn daarvan specifieke middelen voorbehouden voor dergelijke therapeutische 
zwembaden?

5. Welke initiatieven neemt de minister om ervoor te zorgen dat mensen met een 
beperking steeds terechtkunnen voor een behandeling in een therapeutisch zwembad?
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ANTWOORD
op vraag nr. 42 van 7 oktober 2022
van IMMANUEL DE REUSE

1. Het VAPH heeft geen registraties betreffende welke VAPH-zorgaanbieders een 
therapeutisch zwembad hebben. Daarnaast zijn er ook therapeutische zwembaden die 
niet uitgebaat worden door VAPH-zorgaanbieders. We hebben ook geen zicht op dit 
aantal.

2. Van de therapeutische zwembaden die uitgebaat worden door VAPH-vergunde of 
erkende zorgaanbieders heeft het VAPH nog geen signalen ontvangen omtrent 
sluitingen.

3. Het VAPH heeft geen zicht op de concrete gevolgen van mogelijke sluitingen. Voor 
deze mogelijke sluitingen en de gevolgen is geen specifiek budget voorzien.

4. De uitvoeringsregelgeving daaromtrent is in voorbereiding. Deze middelen zijn niet 
specifiek voor therapeutische zwembaden maar worden verdeeld onder de 
zorgaanbieders in de VAPH-sector.

5. Op dit moment heeft het VAPH - buiten de aangehaalde casus in deze schriftelijke 
vraag - geen weet van gesloten therapeutische zwembaden in de sector. 

6. We vertrouwen op de expertise en creativiteit van de experten in de voorzieningen om 
ervoor te zorgen dat behandelingen indien nodig een andere invulling krijgen zonder 
in te boeten aan effectiviteit.


